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Geachte heer Verhoeven, 
 
Op 8 november 2024 ontvingen wij uw vragen over de Vergunning kasteel Zwijnsbergen 
in Helvoirt. Hierbij geven wij u onze reactie: 
 
Uw inleiding 
Afgelopen week heb ik mogen constateren dat de werkzaamheden  rondom kasteel 
Zwijnsbergen in Helvoirt Al enige weken of maanden zijn afgerond. Nu ligt pas de 
vergunningaanvraag ter inzage. 
 
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/wsb-2024-22943.html 
 
Vraag 1 
Is het gebruikelijk dat er werkzaamheden gebeuren voordat de vergunning ter inzage 
heeft gelegen? 
Antwoord 
Nee, dat is niet gebruikelijk. Op grond van artikel 3:40 en 3:41lid 1 van de Algemene 
wet bestuursrecht treedt een besluit (vergunning eigen dienst) in werking 1 dag na 
verzending aan aanvrager (het waterschap). Dat is dus 1 dag na het moment waarop 
het Dagelijks bestuur de vergunning eigen dienst aan aanvrager (het waterschap in de 
rol van aanvrager) heeft gestuurd. Dat betekent dat wij 1 dag na verzending gebruik 
zouden mogen maken van de vergunning eigen dienst. In beginsel zal een vergunning 
eigen dienst zo spoedig mogelijk na verlening worden gepubliceerd zodat hij voor één 
ieder kenbaar is. Het kan onverhoopt voorkomen dat de publicatie van de vergunning 
eigen dienst later plaatsvindt dan de toezending van de vergunning aan aanvrager. Als 
uiteindelijk in een procedure wordt geoordeeld dat blijkt dat de vergunning ten onrechte 
is verleend, dan zullen wij de situatie in de oorspronkelijke staat moeten terug brengen. 
 
Vraag 2 
Is het waterschap er van op de hoogte dat de werkzaamheden uitgevoerd zijn? 
Antwoord 
Ja, de werkzaamheden zijn in opdracht en onder toezicht van het waterschap 
uitgevoerd.  
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Vraag 3 
Er zijn sloten gedempt en stuwen geplaatst is het waterschap ter plaatse geweest om 
te zien of er goed met de natuurwaarden tijdens de werkzaamheden is 
omgesprongen? 
Antwoord 
Ja de uitvoeringsperiode (buiten het broedseizoen) is afgestemd op de flora en fauna 
van het landgoed. Het doel van het project is het verbeteren en ontwikkelen van  
natuurwaarden op het landgoed. Het betreft hier een gebied dat laaggelegen en 
natgevoelig is. Wij hebben ervoor gekozen om het project nadat de vergunning in 
werking was getreden uit te voeren omdat de maatregelen geen negatief hydrologisch 
effect hebben op de omgeving en omdat anders uitvoering pas in 2025 mogelijk zou 
zijn.  
 
Vraag 4 
Is het bestuur het met mij eens dat de overheid, in deze, toch wel het goede voorbeeld 
moet zijn voor haar burgers? 
Antwoord 
Dat zijn wij met u eens. Zoals onder vraag 1 al is beantwoord worden verleende 
vergunningen in beginsel zo snel mogelijk in het daarvoor bedoelde waterschapsblad 
gepubliceerd. Wij hebben echter geconstateerd dat de publicatie in dit geval door 
drukte bij de afdeling vergunningverlening niet direct heeft plaatsgevonden. Dat 
betreuren wij. Recentelijk is de vergunning alsnog gepubliceerd.  
 
Vraag 5 
Burgers voelen zich voor het blok gezet nu ze pas kunnen inspreken nadat er 
uitvoering is geweest .Is het waterschap bereid met deze burgers in overleg te treden 
om te kijken hoe een en ander herstelt kan worden? 
Antwoord 
Ja, het waterschap is uiteraard bereid met de omgeving in gesprek te gaan en dit is 
ook gebeurd. Het project is hydrologische getoetst en hieruit komt geen negatief effect 
op de omgeving naar voren. De bovenstrooms gelegen percelen wateren af via een 
watergang die in het kader van het project op profiel is gebracht. De afwateringssituatie 
van de deze burgers is hierdoor verbetert. De betreffende burgers bepalen gezamenlijk 
het stuwpeil in deze watergang en kunnen zich vinden in deze oplossing. 
 
Vraag 6 
Hoe voorkomt het waterschap dat dit in de toekomst nog meer plaats vindt? 
Antwoord 
Zoals reeds aangegeven wordt een vergunning na verlening en verzending aan 
aanvrager/waterschap zo snel mogelijk gepubliceerd in het Waterschapsblad. In dit 
geval is dat door de drukte bij de afdeling vergunningverlening later gebeurd dan 
normaal. Wij gaan er vanuit dat dit een uitzondering is en dat normaal gesproken na 
verlening direct een publicatie van de vergunning plaats vindt. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
het dagelijks bestuur, 
 
 
E. de Ridder                                                H.J. Kielenstijn 
watergraaf                                                   secretaris 


